
VÝBOROVKA   6.10.2003 

 
místo :  zasedačka V-PRO (u Jirky Vogela) 

termín : v 17:30 

přítomni : Churavý, Vogel, Ryšavý, Kubín, Tesařová, Volíková, Vlček j.h. 

  

Program : 1.  příprava Výročky  

2.   Plesnivec 

3.   Mikuláš 

4.   organizační změny výboru 

5.   nášivky 

 

ad1.  27.11., 17:00 hod, Kozinka (do 20:00 zajistí Ryšavý), občerstvení (Tesařová) 

1. Volba mandátové komise (Churavý) 

2. Schválení protokolu poslední VH (Churavý) 

  úkoly z minulé VH – Višňa (nižší příspěvky a nečerpání dotací)  

   nelze - Stanovy neumožňují (§8) 

  podpora boulderu při Horování (bude v Korzu – Krkavec) 

   Výbor je proti -Krkavec není členem Horalu, nepořádá 

Horal 

  3. Schválení roční zprávy (Ryšavý) 

   nebudeme dle Stanov §12(h) půjčky dodatečně schvalovat 

  4. Revize účtu (Vlček), bude provedeno 24.11.  

  5. Rozhodnutí o příspěvcích (Vogel) 

   svobodný člen (neplatí odd. příspěvky): Hožďora (´74), Vlček (´62) 

   čestný člen (neplatí odd. příspěvky): Ryšavý, Osladil 

   veterán : Churavý (´84), Janů (´78), Kamer (´79), Kubín (´80),  

Lípa (´81), Osladil (´84), Pospíšil (´82), Ryšavý (´81),  

Straková (´84) 

    Návrh neměnit schválené příspěvky Horalu 

Vogel zjistí velikost příspěvku ČHS 

  6. Hospodaření 2003 a plán 2004 (Vogel) 

    Vogel + Churavý zpracují do další Výborovky ( konec října) 

  7. Schválení plánu akcí 2004 (Churavý) 

   

 kde akce garant 

prosinec  Mikuláš Churavý 

 Sokolka Štěpán Ryšavý 

 Praděd Everest Churavý 

leden Paprsek Patnáctka Churavý 

únor Paprsek Lanovky Churavý 

březen, 
ne během 

prázdnin 

Vysoké Tatry hromadná akce s dotací Ryšavý 

duben Sokolka Veteráni + brigáda Churavý 

 Bradlo Gastro + brigáda Ryšavý 



 Králec Běh na Baštu Janů 

květen Městské skály Metodický den + brigáda Vogel 

 Palice, Drátník hromadná akce Ryšavý 

červen Králec horská kola Janů 

srpen Alpy - Dolomity hromadná akce s dotací Ryšavý 

září skalky - Korzika hromadná akce s dotací Tesařová 

říjen Šumperk Horokros Osladil 

 Rabštejn Poslední slanění Ryšavý 

listopad Šumperk Valná hromada předseda 

 

 

 8. Pocty (Ryšavý) viz Plesnivec (Pochvaly) 

   výstupy roku nahlásit do 20.11. – Ryšavý  

  9. Volba předsednictva (Churavý) 

    systém volby (kandidátku doplnit na až VH) 

     kandidáti – Churavý, Ryšavý, Vogel (za podmínky, že  

nebude Hospodář), Kubín, Tesařová, 

Volíková,  

Straka, Repka, Komárková, Maarová 

  10. Revize stanov (Churavý) 

   §10 – řádný VH 1x ročně (místo v 1. čtvrtletí) 

   §10 – bod 14 „Usnesení“ 

  11. Vydání provozních řádů (Churavý) 

   úprava pravidel pro dotace hromadných akcí  

   Volíková – žádost o půjčku 70.000 za stávajících podmínek  

    (nad schválený limit 400.000 pro půjčky) 

   odsouhlasen návrh zrušit podmínku učasti na brigádách a  

    schvalování na VH 

  12. Přijetí nových členů (Churavý) 

  13. Diskuze (Churavý) 

  14. Usnesení (Churavý) 

 

ad 2.  Plesnivec 
možnost zajištění ubytování v Chamomix - Vogel 

bez dalších návrhů 

 

ad 3. Mikuláš: 
Místo – Návrší  

 13.-14.12. 

 

ad 4. Org. změny:   

Z Výboru odchází –Viki (USA) 

Kandidáti – zbylí členové + Straka, Komárková, Maarová, Repka 

Nový účetní – Arbeit (?)  

Hospodář – nutno domluvit již před VH  

Revize – (?) 

 

ad 5.  „Nášivky“: 



Volíková odebráno cca 35 ks (ze 100) 

 prodat na Výročce (Pepíno, Gatěk) 

 Info o vyúčtování – dodá před VH 

 Peníze za prodané nášivky vloží na účet Horalu – co nejdřív 

 

Dále diskuze nad zaměřením budoucnosti oddílu: 
Churavý -  ponechat stávající systém, podporovat aktivní členy formou dotací 

 zabezpečovat výcvik nováčků 

Vogel - maximálně podporovat nováčky a mladé – v budoucnu zabezpečí prezentaci  

  oddílu svými výkony 

 nováček je sám zodpovědný za svůj výcvik 

Kubín -  na cca 5 let pro nováčka omezit pravomoc rozhodovat o budoucnosti oddílu 

 

 

Shody nebylo nalezeno. Asi i proto, že jsme nikdo na takovou diskuzi nebyli připraveni. 

Takže by bylo vhodné, kdyby každý člen výboru popřemýšlel o smyslu našeho bytí v oddíle, 

jaký chceme oddíl, jak nakládat s prostředky přinesenými do naší pokladny převážně již 

bývalými členy. Navrhuji každému, ať se pokusí svůj názor „hodit“ na papír, pošle 

ostatním a počátkem listopadu nejdeme termín k delší diskuzi.  

 

 

Zapsal dne 7.10.2003 Churavý 


